
 

Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken  19. december 2024 

 

Deltagere: Leif, Lisbeth, Lars, Bodil og Anne 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra 20. september 2024 

     

2. Skal vi lave et nyhedsbrev? 

 

3. Status løbende punkter 

 

4. Eventuelt 

 

1. 

Anne bød velkommen. Oplyste at Lene er fratrådt som suppleant til bestyrelsen. 

Referaterne fra bestyrelsesmødet 20. september  godkendt. Der er enighed om, at man 

melder tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes. 

 

2. 

Vi laver et nyhedsbrev til beboerne i Sanddalsparken, når vi kender vores vilkår i den 

nye forening. Andre emner kan være: 

Gildesalen og leje af den 

OK at tage andres tøj ud af maskinerne i vaskeriet, når det er færdigt. 

Affaldssortering og datoer for storskrald i 2025. 

Forslag til andre emner modtages gerne snarest. 

 

3. 

Slib og lak af dør til nr. 18 og til gildesalen bliver først i løbet af 2025. 

I løbet af februar indkalder Bente Kjær børnene i Sanddalsparken til en snak om, 

hvordan den sidste del af bevillingen til marken bedst kan anvendes. 

Storskraldskuret, vi vedtog på afdelingsmødet at opføre i samarbejde med 

Munkevænget, er lovet færdigt i 2. kvartal 2025. 

 

4. 

Anne kontakter Vand og affald for at høre, om de har informationsmateriale på andre 

sprog end dansk. Og om de kan opdatere piktogrammer på molokker m.v. 

D. 22. januar 2025 er der møde i ABIS kl. 16-18. Anne kan ikke deltage, Bodil 

undersøger, om hun kan. 

13. januar er der ekstraordinært repræsentantskabsmøde i Sydfyns Almene Boliger, 

hvor vi har to repræsentanter. Det er Bodil og Tove. Leif er suppleant. 

 

Referent Anne 


